

25. OBLJETNICA INSTITUTA ZA CRKVENU GLAZBU (Program)	25
POZDRAVI I ČESTITKE:	
Pozdravni govor mo. Izaka Špralje	27
Homilija kardinala Franje Kuharića	30
Pozdrav dekana KBF dr. Celestina Tomića	32
Čestitka dr. Ivana Goluba	33
Čestitka prof. Slavice Brolich	33
Brzobjavne i pismene čestitke	33

PREDAVANJA:

T.: Osnutak i rad Instituta za crkvenu glazbu KBF u Zagrebu	36
Lovro Županović: Izdavačko i znanstveničko djelovanje Instituta za crkvenu glazbu KBF u Zagrebu kroz proteklih 25 godina njegova postojanja	41
Dr. Franjo Komarica: 25 godina Instituta za crkvenu glazbu. Što i kako dalje?	43

RAZNO:

Dojmovi s izložbe	47
Plenarna rasprava	48
Zdenka Miletić: Srebro Institutu za crkvenu glazbu KBF u Zagrebu	54

POVIJEST INSTITUTA:

a) Dokumentacija o osnivanju Instituta	57
b) Otvorenje Instituta	61
c) 25 godina djelovanja Instituta	63

GLAZBENI PRILOG:

Andelko Klobučar: Offrande à Marie, prigodom 25. obljetnice Instituta za crkvenu glazbu KBF u Zagrebu

I N H A L T

Das 25jährige Jubiläum des Instituts für Kirchenmusik (Programm) (25) — BEGRÜSSUNGSWORTE UND GLÜCKWÜNSCHE: Begrüßungsrede von Mo. Izak Špralja (27) — Homilie des Kardinals Franjo Kuharić (30) — Grusswort des Dekans der KTF Dr. Celestin Tomić (32) — Glückwunsch von Dr. Ivan Golub (33) — Glückwunsch der Professorin Slavica Brolich (33) — Glückwunschtelegramme und — Schreiben (33) — VORTRÄGE: T. Gründung und Tätigkeit des Instituts für Kirchenmusik der KTF in Zagreb (36) — Lovro Županović: Die herausgeberische und wissenschaftliche Tätigkeit des Instituts für Kirchenmusik der KTF in Zagreb in der vergangenen 25 Jahren seines Bestehens (41) — Dr. Franjo Komarica: 25 Jahre des Instituts für Kirchenmusik. Was und wie weiter? (43) — VERSCHIEDENES: Eindrücke von der Ausstellung (47) — Plenardiskussion (48) — Zdenka Miletić: Das Silber dem Institut für Kirchenmusik der KTF in Zagreb (54) — GESCHICHTE DES INSTITUTS: a) Die Dokumentation von der Gründung des Instituts (57) — b) Die Eröffnung des Instituts (61) — 25 Jahre der Tätigkeit des Instituts (63) — MUSIKALISCHE BEILAGE: Andelko Klobučar: Offrande à Marie, anlässlich des 25jährigen Jubiläums des Instituts für Kirchenmusik der KTF in Zagreb.

C O N T E N T S

25th ANNIVERSARY OF THE INSTITUTE FOR CHURCH MUSIC (Programme) (25) — GREETINGS AND CONGRATULATIONS: Introductory speech from mo. Izak Špralja (27) — Homily from Card. Franjo Kuharić (30) — Greeting from dean of the CTF dr Celestin Tomić (32) — Congratulation from dr Ivan Golub (33) — Congratulation from prof. Slavica Brolich (33) — Congratulations by letters and telegrams (33) — LECTURES: T. Foundation and activity of the Institute for Church Music of the CTF in Zagreb (36) — Dr. Lovro Županović: Publishing and scientific activity of the Institute for Church Music of the CTF in Zagreb during 25 years of its existence (41) — Dr. Franjo Komarica: 25 years of the Institute for Church Music. What and how to do next? (43) — VARIA: Impressions from exhibition (47) — Plenary discussion (48) — Zdenka Miletić: Silver to the Institute for Church Music of the CTF in Zagreb (54) — HISTORY OF THE INSTITUTE: a) The documentation on the foundation of the Institute (57) — b) The opening of the Institute (61) — c) 25 years of the activity of the Institute (63) — MUSICAL SUPPLEMENT: Andelko Klobučar: Offrande à Marie, for the occasion of 25th anniversary of the Institute for Church Music of the CTF in Zagreb.